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SKJONG BÅTFORENING 

ÅRSMØTEPROTOKOLL 2019 
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STAD:  PSS Ytterland 

DATO:  Torsdag 23.mai 2019 

FRAMMØTE: 15   

_____________________________________________________________________________________________ 

 

1. Innkallinga til årsmøtet ble godkjend. 

2. Saklista ble godkjend. 

3. Audun Stølen ble valgt til ordstyrar og referent. 

Ronald Nordstrand og Tore Moe ble valgt til å skrive under protokollen. 

4. Styreleder Audun Stølen la fram årsmeldinga for 2018. Her var det 
rapportert om ma. dugnadsaktivitet, medlemsmasse og "Molo-saka" fram 
til avtaleinngåelse i februar 2019.  Årsmeldinga ligg på heimesida. Det var 
ingen kommentarar til denne meldinga. 

5. Kasserar Tore Moe la fram rekneskapen for båtforeininga for 2018. Denne 
 syner god økonomi. Bryggeprisen for 2018 var 13 000.- per breddemeter.
 Rekneskapen leggast på heimesida. Rekneskapen er revidert og godkjend. 

6. Innkomne saker: 

Sak 1. 
Forslag fra styret til endring av tekst i vedtektene §5 i havnereglementet 
grunnet krav om avfallsplan fra Giske Kommune- Forslaget innebærer 
tillegg av tekst som vist i fete typer under. 

 
§ 5 
Ordensregler 
Havna og havneanlegget er definert som et nullutslippsområde og 
det skal ikke slippes ut hverken søppel er eller andre flytende eller 
faste stoffer til sjø eller luft. Dette gjelder og fiskerester eller annet 
som er tatt opp av sjøen. Det er ikke anledning til å gjøre opp eller 
lagre åpent fisk eller agn i havna for å ikke tiltrekke fugl som griser 
til båter og anlegget. Hver enkelt båteier tar med eget søppel hjem. 
Det skal herse orden og renslighet i foreningens havneanlegg og det er 
hver enkelt eier/leier av båtplass sitt ansvar gjennom bruk av anlegget, at 



dette blir en realitet. Flytebrygger og andre tilhørende områder 
tilhørende foreningen, kan ikke benyttes til opplagsplass for garn, 
redskap eller utstyr m. v. Havnebassenget og brygger må ikke tilgrises av 
fiskerester, olje eller annet. Vis god hjelpsomhet og godt naboskap og sørg 
for at fortøyninger og tauverk m.m ikke blir liggende i sjøen. Større 
vedlikeholdsarbeid på båter og utstyr må ikke foregå på en slik måte at 
det blir til sjenanse for andre brukere av havna. Inngangsport til 
flytebrygge skal til en hver tid være låst og alle båteiere har hver for seg 
rett til å vise bort uvedkommende og melde fra om skader, hærverk, 
tyveri etc. Båteier/bruker av båtplass har plikt til å holde brygga fri for is 
og snø. Samt tilgroing av tare, slik at unødig vektbelastning unngås og at 
ferdsel til å fra båtene kan skje på en trygg måte. 
 
Endringen ble enstemmig vedtatt. Vedtektene revideres. 
 
Sak 2. 
Styret ønsker å utrede utlegging av en pir ekstra mellom kaiene på 
moloen og ber årsmøtet om mulighet for å kunne gjennomføre dette om 
en finner det økonomisk forsvarlig. 
 
Årsmøtet besluttet at tiltaket kan utredes og gjennomføres om det er 
økonomisk forsvarlig. 
 
Sak 3. 
Styret ønsket å ta vekk andre avsnitt i §2 i havnereglementet angående 
Prioritert liste over søkere til båtplass og erstatte det med følgende tekst: 
 

Ved salg av ledige båtplasser blir dette sendt ut på epost til alle 
medlemmer med en frist for å melde interesse for å kjøpe 
båtplassene. 
 
Endringen ble enstemmig vedtatt. Vedtektene revideres. 
 
Sak4. 
Styret ønsker å åpne for at medlemmer kan eie båtplass selv om de ikke 
bor i Giske Kommune. 
 
Dette medfører endring av første setning i §2 i vedtektene til følgende 
tekst: 
 
Medlemskap i foreningen er åpent for alle. 
 
Endringen ble enstemmig vedtatt. Vedtektene revideres. 
 

 
 

  



7. Fastsetting av medlemskontigent og havneavgift. 

Forslag fra styret om økning av havneavgift til kr: 700,- per. breddemeter 
og at det for fremtiden blir indeksregulert på lik linje med kjøp og salg av 
båtplasser. Dette for å sikre inntekter til å kunne forbedre havna 
fremover. 
 
Vedtak: 
Ny havneavgift fra 2019 blir kr: 700,- per breddemeter. 
Havneavgiften blir ikke indeksregulert men tas opp på årsmøtet ved 
behov for endring. 

 
8.  Valgkomiteens innstilling ble lest opp av ordstyrer. Valgkomiteen har 

vært Henrik Bakken og Arne Fjørtoft. Følgende var innstilt, og enstemmig 
valgt av årsmøtet: 

 Styret: Audun Stølen  Leiar/ sekr. Fra 2010  valgt for 1 år. 
  Ronald Nordstrand Nestleiar Fra 2018  fortsetter 
  Tore Moe  Kasserar Fra 2014  valgt for 1 år. 
  Knut Sæterbø  Styremedlem Fra 2016  fortsetter 
  Jarle Skjong  Styremedlem Fra 2019 valgt for 2 år 

Kennth Telvik Varamedlem Fra 2019  valgt for 2 år.
 Roar Blingheim Varamedlem Fra 2019 valgt for 2 år. 

Det ble fra årsmøtet uttrykt ønske om at valgkomiteens innstilling bør 
foreligge og sendes ut ved innkalling til årsmøtet.  

9. Revisorer Jonny Honningsvåg og Sølve Grimstad fortsetter. 

10. Valgkomiteen er Henrik Bakken og Arne Fjørtoft.  

 

Valderøy 23.5.2019 

 

 

______________________________  ______________________________ 

Ronald Nordstrand    Tore Moe 

 

 

 


